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  Flachreedkontakt 

Dieser Reedkontakt dient zur Überwachung des Türzustands und ist zum Anschluss an die elektronischen Griffe der Baureihe 
AGENT E geeignet. Er wird in Reihe zum eingebauten Griffstatuskontakt des AGENT E  geschaltet. Nur wenn Griff und Tür 
geschlossen sind, wird vom Griff das Signal "geschlossen" im Ereignisspeicher protokolliert (AGENT E Version "Professional") 
bzw. per Funk an den AccessPoint gemeldet (AGENT E Version "Superior").  

3000-U35-03  mit Anschlussstecker für elektronische Schwenkgriffe Baureihe AGENT E  

Technische Änderungen vorbehalten. 
 

  Flat reed contact 

This reed contact is used to monitor the door status. It is suitable for connection to electronic swing handles series AGENT E. It 
is wired in series to the built-in handle status contact. A "handle closed" information will be saved in the event log of the handle 
(AGENT E version "Professional") or transmitted via radio transmission to the AccessPoint (AGENT E version "Superior") in 
case handle and door are closed.  

3000-U35-03  with connector for electronic swing handles series AGENT E 

Subject to technical changes. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fig. 1: 3000-U35-03                                 Fig. 2: Dimensions (reed contact and magnet) 
Holes diameter: 4mm 

 

Characteristics 

 Approval: ...................................................................... VdS: G193704 class A 
 Switching distance between reed contact and magnet:   10 mm 
 Contact rating : ....................................................... max. 30 V DC,  max. 100 mA 
 Cable length: ................................................................. 2 m 

 


